









每份職業從雛型到有所成,都會經過時間的輔佐和見證,2003年近境製作成立,經過四年的醖釀,2007年起至今積極參與各項室內設計競賽,透過這些平台讓更多人見識近境制作的強烈企圖心。屢獲佳績的結果説明了他們的實力。每樣作品各有各的特色和精彩,近年,名為「展開」的建案實則令人難忘。

屋如其名,「展開」一作空間寬敞,一入玄關就能透過落地窗看到室外景色,無論一天內的哪個時光,都能藉著這樣的機制調節室內光線,感受日月生成變化。位於整體空間中心的客廳,連家具都遵循設計理念,選用沒有把手,沒有侷限性的座椅。座椅上的抱枕在配色上也相當講究,經典的黃與黑搭上頂上的黃光照得一室明亮。

如此格局再運用鏡面的反射原理,空間感立刻倍增。鏡面上的花紋就像是散落的金箔,被虚空捕捉。鏡子同時也是屏風,平移拉動可將電視和後方書架遮住,工作室就獨立隔出。反觀沙發,採用少見的背靠背形式,一邊可觀看電視,一邊可純粹閱讀書報雜誌,觀看綠意,細聽人生。

For each profession, from the inception to success requires time. Design Apartment was founded in 2003, and since 2007, it has actively participated in various interior design competitions, emanating a strong sense of ambition in the process. The abundance of awards have proven their capability, with each creation being unique and wonderful. The recently launched "Unfold" project is truly impressive.

As its name "Unfold" suggests, the open, spacious interior provides an unobstructed view of the outdoor through the large French windows. The mechanism adjusts the interior lighting throughout day and night, and the centrally located living room features handle-less furniture that follow such philosophy. The use of color for the throw pillows on the sofa is meticulously chosen, and the classic yellow/black tone complements the yellow light above to illuminate the interior.

Using the reflective quality of mirrors, the interior space seems to double immediately. The mirrors also serve as partitions that can be slid sideways to conceal the TV or bookshelf at the back to independently present the studio. The rare back-to-back sofa allows occupants to watch TV, read books or magazines and admire the verdant scenery at the same time.



玄關隔壁是另一個與家人相聚的重要地方一餐桌。青草、蠟燭、 鹿首、温潤大理石和遠方陽台的植栽似乎有了用餐的温馨保證。在 這裡,隔間亦是收納室,聰明且不浪費一絲空間的設計方式讓視線 可及之處少除更多雜訊。令人在意的主臥優雅簡單,大面的半圓弧 窗維持採光平衡與美景。衛浴定有大坪數專屬的設備一純白蛋形澡 盆和各自的洗手台,盥洗既相容又互不干擾。

若要細分,整戶主要建材由不鏽鋼、鐵件、石皮、柚木鋼刷木皮、鋼琴烤漆、橡木鋼刷木地板、大理石、金屬馬賽克、茶鏡和灰鏡組成,諸多細節只為服侍主人的思緒。家庭可説是影響眾人的核心,家若美靜得宜,萬事皆會順利伴隨,若在硬體設施上有良好的支持,居住在內任何人的心情都能相處融洽,得到充分休憩,而暫離凡塵世俗,便是家的用意。

Next to the vestibule is an important place for family gathering the dining table, which is complemented by green grass, candles, antler, marble and plantation on the balcony to create a warm dining ambiance. The storage room is next to the dining room, and the ingenious space-saving design reduces unwanted clutter. The elegant, simple master bedroom features a large, semi-round window to introduce light and exterior view. The bathroom is equipped with a pure white, egg-shaped bathtub and separate sinks.

The overall construction materials consist of stainless steel, metal, stone veneer, brushed teakwood veneer, piano paint, brushed oak flooring, marble, metallic mosaic, mirrors and gray mirrors. Family is central to everyone's lives, and if a beautiful, serene home environment can be created, everything will ultimately be successful. To be able to relax fully and get away from the hustle and bustle is the precise purpose of a home.



